
IDROTTSKLUBBEN HEPHATA 
Protokoll fört vid klubbmöte 

 
Sammanträde:  Klubbmöte 
Datum:   Söndag den 28 april 2024 kl. 13:00 
Plats:    Fritidsgården DUKiS – Olof Palmes gata 27  
 
 
 
Mötesordförande:   Henrik Rangfeldt 
 
 
 
Mötessekreterare:  Kattis Linné 
 
 
 
Protokolljusterare:  Gull-Britt Lindahl och Sebastian Embacher 
 
   
 
Antal röstberättigade medlemmar närvarande: 16 stycken 
 
 
1. Klubbmötets öppnande 
Ordförande Henrik Rangfeldt hälsar alla närvarande hjärtligt välkomna till klubbens klubbmöte. 
 
Därefter förklarar ordföranden klubbmötet öppnat.  
 
2. Val av mötesordförande och mötessekreterare 
Styrelsen föreslår Henrik Rangfeldt som mötesordförande och Kattis Linné som 
mötessekreterare. 
 
Klubbmötet beslutar att 
välja Henrik Rangfeldt till mötesordförande och Kattis Linné till mötessekreterare. 
 
3. Val av protokolljusterare och rösträknare 
Klubbmötet föreslår Gull-Britt Lindahl och Sebastian Embacher till protokolljusterare och 
rösträknare. 
 
Klubbmötet beslutar att 
välja Gull-Britt Lindahl och Sebastian Embacher till protokolljusterare och rösträknare. 
 
4. Klubbmötets utlysande 
Mötesordförande frågar om klubbmötet har utlysts på rätt sätt. 
 
Klubbmötet beslutar att 
anse klubbmötet som utlyst i behörig ordning. 
 
 
 
 
5. Information från styrelsen 
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5.1 Hephatadagen 15 juni 
Henrik Rangfeldt informerar om att Hepahtadagen den 15 juni har tema vatten och genomförs 
på Eriksdalsbadet där vattensporter visas upp, Vattengympa, simhopp och vattenpolo bland 
annat. 
 
5.2 Ungdomsspelen 15–17 nov 
Hephata är värd för ungdomsspelen i höst den 15-17 november med idrotterna simning och 
futsal. 
 
5.3 Dövas Dag kryssning 
Hepahata kommer delta på Dövas Dag kryssningen i september. 
 
5.4 Kansli på Dövas Hus 
Hephata har flyttat in i nya Dövas Hus där man har en kansliplats tillsammans med andra 
organisationer såsom SDF, SDUR och Pensionärsföreningen. 
 
6. Behandling av 
6.1  Verksamhetsplan 
Ordföranden Henrik Rangfeldt presenterar förslag på klubbens verksamhetsplan för kommande 
verksamhetsår 1 augusti 2024 – 31 juli 2025.  
Mötet önskar lägga till sektionsledarträff  i verksamhetsplanen. 
Övriga förslag på verksamhet som diskuterades var idrott för nyanlända kvinnor och Stolsyoga 
för pensionärer. 
 
Klubbmötet beslutar att 
Godkänna verksamhetsplan för 1 augusti 2024 – 31 juli 2025 med tillägget av sektionsledarträff. 
 
6.2 Budgetplan 
Kassören Mirza Kavazovic presenterar förslag på klubbens budgetplan för kommande 
verksamhetsår 1 augusti 2024 – 31 juli 2025.  
 
Klubbmötet beslutar att 
Godkänna budgetplan för 1 augusti 2024 – 31 juli 2025.  
 
7.  Fastställande av medlemsavgifter 
Ordföranden Henrik Rangfeldt presenterar styrelsens förslag på oförändrade medlemsavgifter för 
kommande verksamhetsår 1 augusti 2024 – 31 juli 2025.   
 
< 20 år 200 kronor Född 2004 eller senare 
21 > år 300 kronor Född 2003 eller tidigare 
Familj 500 kronor 1-2 vuxna med minst ett barn t.o.m. 20 år 
 
Nyregistrerade medlemmar efter 31 maj 2025 får 14 månaders medlemskap istället för 2 månader. 
 
Klubbmötet beslutar att 
Godkänna fastställandet av medlemsavgifter för 1 augusti 2024 – 31 juli 2025. 
 
8. Övriga frågor 
Kjell Gunnå informerar om att Leljevahls stiftelse behöver ha en ny ordförande till hösten, gärna 
en kvinna. Val till stiftelsens styrelse görs i samband med Hephatas årsmöte. 
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Gull-Britt Lindahl tycker att ett projekt med uppsökande verksamhet behövs för att nå nya 
medlemmar. Styrelsen kommer att behandla förslaget. 
 
Hephata har producerat en ny broschyr med information om klubbens verksamhet som vi 
försöker sprida. Tips från mötet är att kontakta TUFF-utbildning och dela ut broschyren där 
föräldrar finns med. 
Kjell Gunnå påpekar att KFUM-huset ligger nära Hephatas nya kansli och har idrottshall. Henrik 
informerar om att det kostar att boka där eftersom hallen ägs av KFUM jämfört med Stockholms 
Stads hallar som har 0-taxa. 
Gull-Britt Lindahl föreslår att göra en tipspromenad på Dövas Dag kryssningen med syfte att få 
folk att röra på sig. 
 
9. Klubbmötets avslutande 
Ordföranden Henrik Rangfeldt tackar medlemmarna för deltagandet. Även avtackas 
mötesordförande Henrik Rangfeldt och mötessekreterare Kattis Linné samt teknikern Albert 
Boklund. Rösträknare och justerare blir också avtackade. Ordföranden Henrik Rangfeldt förklarar 
därmed klubbmötet avslutat. 
 
 
 


